

檔 號：INT0299
保存年限：3年

南臺科技大學 函

地址：71005臺南市永康區南臺街一號

承辦人：陳瑀汝

電話：06-2533131-1601

電子信箱：hostfamily@mail.stut.edu.tw

第二層決行

擬辦：

一、將來文上傳至公告系統公告週知。

二、文庫閱後存。

受文者：國立暨南國際大學

約用林宜箴

發文日期：中華民國101年3月26日

發文字號：南科大國務字第1010002871A號

速別：最速件

密等及解密條件或保密期限：

附件：如文（1012871A1_0002871AA0C_ATTCH1.TIF，共1個電子檔案）

助理研究員兼組長 李信

教授兼國際事務處長 陳佩修

0330 代決行爲

主旨：教育部「友善臺灣—國際學生接待家庭專案計畫」舉辦接待家庭心得分享徵文活動，隨函檢附活動簡章、報名表暨著作權轉讓同意書資料，敬請 貴校鼓勵參與接待家庭活動之國際學生及家庭踴躍參加，請查照。

說明：

- 一、教育部委託本校辦理「友善臺灣—國際學生接待家庭專案計畫」，為鼓勵及推廣國際學生接待家庭風氣，本計畫特舉辦徵文活動以達到經驗分享及傳承之目的。
- 二、本年度徵文活動分為兩梯次，第一梯次自即日起至6月15日止，第二梯次為6月18日至10月19日止。敬請 貴校協助公告並鼓勵 貴校參與接待家庭活動之國際學生與其接待家庭踴躍投稿。
- 三、本活動之投稿方式請將活動報名表暨著作權轉讓同意書及文稿逕寄至「南臺科技大學國際事務處收」（地址：臺南市永康區南臺街一號）或將電子檔寄至活動信箱 hostfamily@mail.stut.edu.tw。活動相關資訊可至本計畫網頁（http://www.hostfamily.org.tw）查詢。
- 四、檢附中文、英文版之「友善臺灣—國際學生接待家庭專案計畫」徵文活動簡章及報名表暨著作權轉讓同意書各1份

國際事務處



正本：公立私立大專校院

副本：教育部、本校國際事務處

101703/26
15:18:42

裝

訂



教育部「友善臺灣—國際學生接待家庭專案計畫」

101 年度接待心得徵文活動簡章

壹、活動宗旨：為建立接待家庭經驗分享園地，本次徵文活動希望邀請參與接待國際學生之家庭與被接待之國際學生，將接待過程中之互動、趣事及心情故事，透過文字及圖片與他人分享。

貳、指導單位：教育部

參、主辦單位：「友善臺灣—國際學生接待家庭專案計畫」全國計畫辦公室(南臺科技大學)

肆、截稿日期：第一梯次 6 月 15 日(五)

第二梯次 10 月 19 日(五)

伍、投稿內容：

一、請自行訂定作品標題(作品名稱)

二、凡曾經參加接待家庭活動之國際學生或是提供接待之臺灣家庭，歡迎踴躍投稿寫下您的真實經歷或感動的經驗歷程。

三、寫作方式不限，字數 300 以上字為原則，投稿作品須附上 5 張相片以上(相片需為 JPG 檔)等相關文件，每人不限投稿篇數。

陸、投稿方式：

一、請進入到 <http://www.hostfamily.org.tw> 下載報名表暨著作財產權轉讓同意書。

二、請將報名表及稿件等相關資料傳真至 06-3010040 或逕寄至 71005 臺南市永康區南臺街一號或將電子檔傳送至活動信箱 hostfamily@mail.stut.edu.tw。

三、每一份報名表限投稿一篇作品。

柒、評選方式：

一、評分標準：主題表現(40%)、創意(30%)、照片(30%)。

二、擇優入取，入選者將給予新臺幣 1000 元獎金。

三、入選作品將於評審作業完成後，擇日公告於網頁並用電子郵件通知入選者，未獲入選者將不另行通知。

捌、注意事項：

一、主辦單位保有刪修權，若不願意被刪改，請務必註明。

二、參選作品經發現有下列情形者，主辦單位將取消其參選資格並收回稿酬並保有法律追訴權：

1、填寫之資料冒用或盜用任何第三人之資料，或有不實、不正確之情事。

2、參選作品同時參加其他活動，或已公開發表。

3、參賽作品涉及抄襲或有侵害他人著作權與肖像權或其他違法之情事。

三、本活動主辦單位有權決定取消、終止、修改或暫停本活動。

四、入選作品之作者須授權教育部及本計畫辦公室使用、轉授權非營利單位使用該著作之權利。

五、報名者於參加本單位活動之同時，即同意接受本活動注意事項之規範，對本活動之決議不得有異議。參選作品請自行保留底稿，未獲選者恕不退件。如有違反本活動注意事項之行為者，主辦單位得取消其參加資格。

六、主辦單位保留修改本活動辦法之權利，得隨時修訂並於網站以最新消息說明公布，不另行通知。

Taiwan Hostfamily Program

Prospectus

An Invitation to Share Your Story

This essay contest has been designed to encourage an exchange of host family memories and experiences via the written word and photographs.

- I. Event Sponsor: Taiwan's Ministry of Education
- II. Event Coordinator: Taiwan Hostfamily Program Office (Southern Taiwan University)
- III. Deadline for Essay Submissions: Jun. 15, 2012
Oct. 19, 2012
- IV. Writing Content:
 1. Title of the article (please give your article a name by yourself)
 2. Whether you were a Taiwanese host or were hosted by a family in Taiwan, we welcome you to write about your experience.
 3. We welcome all writing styles and genres, as long as the word count ranges from 300-600 words in either English or Chinese. At least 5 photos (as .jpg files if submission is emailed) should be included along with each written submission. There are no limits to the number of stories you may submit.
- V. How to Submit Your Story:
 1. Please download a Submission Form & Copyright Transfer Agreement all available at:
<http://www.hostfamily.org.tw>.
 2. Please send your Submission Form & Copyright Transfer Agreement, written story, and photos to the address or email below.
 3. Each story you submit must have its own Submission Form and Copyright Transfer Agreement and be mailed separately.
- VI. Evaluation Process:
 1. These will be selected based on: Presentation (40%), Creativity (30%), and Photos (30%).
 2. For each story selected, the author will receive a cash award of NT\$1,000.
 3. Essays that are selected will be posted on our website. Candidates that are nominated will be notified by email. Those who aren't nominated will not be informed.
- VII. Notes:
 1. The event sponsor reserves the right to edit to all submitted works. If you don't want your work to be edited, please notify us when you submit your story.
 2. If the entry submitted by the applicant is found to contain the following, the sponsor reserves the right to nullify the participant's work, demand an award refund, and prosecute:
 - a. The writing has already been published or submitted for a prior event.
 - b. The writing or photos have been plagiarized, forged, or fake or obtained in any illegal manner.
 3. The event organizer reserves the right to cancel, halt, or make changes to this contest.
 4. The winners of this contest must agree to give the MOE and the event sponsor all rights to their

- submitted stories and photos without remuneration.
5. By participating in this event, the applicant agrees to submit to all decisions made by the judging panel. The work and photos submitted for this event will NOT be returned; hence, the applicant must keep a copy of his/her work or photos if necessary. If any applicant is found to have infringed on any regulations pertaining to this event, the event sponsor reserves the right to cancel the applicant's eligibility.
 6. The event sponsor reserves the right to change how this event is held at any time. Changes will be posted on its website without further notice.

教育部「友善臺灣—國際學生接待家庭專案計畫」

徵文活動報名表暨著作權轉讓同意書(接待家庭用)

投稿者姓名		性別	☐ 男 ☐ 女
電子信箱		電話	
心得文章名稱 (請自行自訂)	(限 10 字以內)		
接待學生姓名		接待學生國籍	
接待期間		接待學生性別	☐ 男 ☐ 女
接待學生 在臺就讀學校	(科系班級)		
自行檢核表： ☐ 報名表 ☐ 350-600 字中、英文心得 ☐ 5 張以上與接待學生的照片檔(jpg 檔)			
備註： 1. 接待學生之相關資料請與心得內容相符。 2. 請將報名表暨著作權轉讓同意書(親筆簽名)傳真至 06-3010040 或郵寄至本計畫辦公室。 3. 心得以及照片請傳送至 hostfamily@mail.stut.edu.tw			

本人參加「友善臺灣—國際學生接待家庭專案計畫」徵文活動，茲同意將
 _____ (心得文章名稱) 授權予接待家庭專案計畫及教育部
 使用，且同意將心得故事及照片於友善臺灣—國際學生接待家庭專案計畫之網路平台、
 出版文集或其他媒體上公開，提供讀者基於個人非營利性質或教育目的之使用，並保證
 未涉及抄襲或妨害他人著作權。

立同意書人： (簽章)

身分證字號：

戶籍地址：

中 華 民 國 年 月 日

教育部「友善臺灣—國際學生接待家庭專案計畫」徵文活動報名表(國際學生用)

MOE Taiwan Hostfamily Program — Share Your Story

Submission Form & Copyright Transfer Agreement

姓 Family Name		性別 Gender	☐ 男 Male ☐ 女 Female
名字 Given Name		國籍 Country	
電子信箱 E-mail		電話 Phone	
心得文章名稱 Title of the article (please give your story a name on your own)		接待期間 Reception Period	
臺灣接待家長姓名 Name of Taiwanese Host		臺灣接待家長電話 Phone of Taiwanese Host	
臺灣學校 Name of School in Taiwan		科系班級 Department, Grade level, and Class	

Checklist :

- ☐ Submission Form
- ☐ Copyright Transfer Agreement is signed and dated
- ☐ Copy of ARC
- ☐ The word count ranges from 350-600 words in either English or Chinese.
- ☐ At least 5 photos with hostfamily are included (as .jpg files)

Please fax your Submission Form & Copyright Transfer Agreement to +886-6-3010040, and send Copy of ARC, Written Story, and Photos to hostfamily@mail.stut.edu.tw

The copyright of _____ (Title of the article) is transferred to the Taiwan Hostfamily Program, effective if and when the article is accepted for publication in the Share Your Story by Taiwan Hostfamily Program.

1. The copyright transfer covers the exclusive right to reproduce and distribute, including reprints, translations, photocopies, electronic reproductions, and other forms of electronic publication.
2. The signed Agreement ensures that the Taiwan Hostfamily Program has the author's permission to edit, modify and publish the article.

作者 Author(s) :

護照號碼/居留證號碼 Passport/ARC No. :

地址 Address :

中 華 民 國 年 月 日
(Year/ Month/ Day/)

